
 

 

Referat 
Arktisk jernbaneforum 24.02.2022 
Sted: Fylkeshuset i Tromsø, og via Teams. Opptak av møtet gjøres tilgjengelig via forumets 

nettsider.  

Deltakere: 

Til stede ved fylkeshuset:  

Johan Vasara  

Sveinung Eikeland  

Tone Marie Myklevoll 

Geir Varvik 

Robert Jensen  

Vidar Eng 

Yngve Voktor 

Jan Egil Vassdokken 

Gjermund Evanger 

 

 

Til stede via Teams:  

Alfred Henrik Pietelæ 

Andreas Andersen 

Anita Karlsen 

Bengt Magne Luneng 

Bente Olsen Husby 

Eirik Selmer 

Hanne Juul 

Per Bjørn Holm-Varsi 

Sigbjørn Per Elias Astrup 

Svein Arnt Uhre 

Tor Johan Nicolaisen 

 

Saker:  

1. Innkalling og referat 

2. Hvorfor jernbane i Troms og Finnmark er viktig 

3. Innspill til konseptvalgsutredning for Nord-Norgebanen 

4. Det kommende utredningsarbeidet (KVU-Nordnorgebanen) og realisering av jernbane i 

Troms og Finnmark 

5. Eventuelt 

 

Saksgang: 

1. Innkalling og referat 

 

Behandling: 

Ingen merknader 

 



2. Hvorfor jernbane i Troms og Finnmark er viktig 

 

Behandling: 

Agnete Masternes Hanssen innleder generelt om Hvorfor jernbane i Troms og Finnmark er 

viktig, og så spesifikt fra et miljøperspektiv og et næringsutviklingsperspektiv.  

 

Sveinung Eikeland (UiT) holder fremlegg om hvilken samfunnsmessig betydning realisering av 

jernbane i Troms og Finnmark vil kunne ha under tittelen: Jernbane i samfunnsbygging i norsk 

Arktis. 

 

Ob. Lt. Andersen (Forsvaret) holder fremlegg om viktigheten av realisering av jernbane i Troms 

og Finnmark sett fra et forsvars-, beredskaps-, og sikkerhetspolitisk perspektiv under tittelen: 

Hvordan kan en arktisk jernbane forsterke Forsvaret?  

 

Presentasjonene gjøres tilgengelig via nettsidene til forumet. 
 

3. Innspill til konseptvalgsutredning for Nord-Norgebanen 

Behandling: 

Fylkesråd for samferdsel, Agnete Masternes Hanssen gjennomgår fylkeskommunens 

oversendte innspill til Samferdselsdepartementets og Jernbanedirektoratet angående KVU 

Nord-Norgebanen.   

4. Det kommende utredningsarbeidet (KVU-Nordnorgebanen) og realisering av jernbane i 

Troms og Finnmark 

Innledning med fremlegg av Statssekretær Johan Vasara.  Av tema som tas opp, redegjøres 

det blant annet for Regjeringens politikk gjennom Hurdalsplattformen og ytterligere 

presiseringer i budsjettforliket. Statssekretæren benytter også anledningen til å opplyse om 

at Samferdselsdepartementet akkurat har oversendt oppdrag med målsetting og mandat til 

Jernbanedirektoratet på Konsptvalgsutredning for Nord-Norgebanen. Av mandatet er 

direktoratet bedt om å utrede strekningen Fauske – Narvik – Tromsø, med sidearm til 

Harstad. Utredningen skal være ferdig til å inngå som beslutningsgrunnlag for neste NTP, på 

samme tid som KVU for transportløsninger i Nord-Norge.  

Fremlegget fra statssekretæren ble fulgt opp med dialog i forumet mellom forumets 

medlemmer og statssekretær Vasara. 

 

5. Eventuelt: 

 

Behandling:  

Det er ingen saker under eventuelt.  

 


